
公交刷卡系统,二维码公交刷卡收费机,车载刷卡机

产品名称 公交刷卡系统,二维码公交刷卡收费机,车载刷卡
机

公司名称 深圳市合创首信科技有限公司

价格 8.00/台

规格参数 品牌:合创首信
型号:HC
产地:广东深圳

公司地址 深圳市龙岗区龙岗街道龙东社区爱南路78号利好
工业园G栋5楼506号

联系电话 0755-89900560 18926024806

产品详情

 公交刷卡系统/二维码公交刷卡收费机/车载刷卡机Bus card systemarge qr code bus charging m
achine/this device通讯模块可选，包括：◆ RS232通讯：波特率为115200Kbps；◆ 485通讯：波特率为
9600bps~115200bps◆ 红外lrDA通讯：波特率为115200bps◆ USB通讯接口：兼容USB1.0 ，2.0；◆ 
CAN总线通讯：CAN总线在40m内通讯速度可达1Mbps；◆ 2G通讯（GPRSCDMA）◆ 电信或联通3G
通讯。◆ GPS：车辆定位实现分段计价◆ WIFI:2.4G数据安全性◆ 具有与安全模块相连的硬件接口
◆ 安全模块特性符合建设部安全模块的规范。Optional communication module, including:RS232 co
mmunication: baud rate to 115200 KBPS;485 communications: baud rate 9600 BPS to 115200
 BPSInfrared lrDA communication: baud rate to 115200 BPSThe USB communication interfac
e: compatible USB1.0, 2.0;Mixer CAN bus communication, CAN bus communication within 4
0 m speed CAN reach 1 MBPS.Pieces of 2 g communication (GPRSCDMA)Pieces of telec
om and China unicom 3 g communications.GPS: vehicle positioning implement piecewise valu
ationWIFI: 2.4 GData securityPieces with the security module of hardware interfaceMixer secur
ity module properties conform to the ministry of construction of security module specificatio
n.
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